
Zápis  ze schůze  finančního  výboru  Zastupitelstva  města  Soběslavi  č. 2

Termín  jednání:

Pondělí  4. 5. 2020 v 16,00  hod.

Místo  jednání:

Městský  úřad 59, Soběslav  -  zasedací místnost

Přítomni:  Ing. Jiří Klíma,  Mgr.  Alena  Krejčová,  Ing. Zina  Petrásková,  Ing. Petr Král,  Mgr.  Milan  Dančišin

Omluveni:

Přizváni:  Bc.  Zuzana  Schejbalová

Program  jednání:

1. Závěrečný  účet města Soběslavi  za rok 2019 včetně  zprávy  nezávislého  auditora  o výsledku

přezkoumání  hospodaření

2. Schvá1eníúčetnízávěrkyi'něstaSoběs1avizarok2019

3. Změna  rozpočtu  města Soběslavi  na rok  2020 -  rozpočtové  opatření  ZM  č. 1/2020

4. Různé

Průběh  jednání:

l.  Závěrečný  účet  města  Soběslavi  za rok  2019 včetně  Zprávy  nezávis}ého  auditora  o výsledku

přezkoumání  hospodaření

Závěrečný  účet města Soběslavi  za rok 2019 byl sestaven ke dni 16. 3. 2020. Výsledkem  rozpočtového

hospodaření  města za rok 2019 je schodek ve výši 33.541.885,60  Kč, který  byl zcela pokryt  zúspor

finančních  prostředků  z hospodaření  minulých  let. K datu 31. 12. 2019 nemá i'něsto  žádné nesplacené  půjčky

ani jiné závazky  po splatnosti,  veškeré přijaté  transfery  byly  řádně a v teri'nínu  vypořádány.  Všech 7

zřízených  příspěvkových  organizací  hospodařilo  s inírným  ziskem  či s vyrovnaným  výsledkem  hospodaření.

Součástí závěrečného  účtu je i Zpráva  nezávislého  auditora  o výsledku  přezkoumání  hospodaření  města

Soběslavi  za rok 2019, přezkoui'nání  bylo provedeno  auditorskou  kanceláří  ECO Tábor  a nebyly  zjištěny

žádné závažné chyby  a nedostatky.  Závěrečný  účet iněsta  za rok  2019 v plnéi'n  znění včetně  příloh  a Zprávy

nezávislého  auditora  o výsledlcu  přezkoumání  hospodaření  tvoří  další přílohu  k zápisu.

Usnesení:

Finanční  výbor  jednohlasně  doporuěuje  Zastupitelstvu  města  Soběslavi  schválit  celoroční  hospodaření

města  a závěrečný  účet  města  Soběslavi  za rok  2019 v předloženém  znění,  včetně  Zprávy  nezávislého

auditora  o výsledku  přezkoumání  hospodaření.



2. Schválení  účetní  závěrky  města  Soběslavi  za rok  2019

V  toi'nto  bodu  byla  členům  výboru  předložena  účetní  závěrka  města  Soběslavi  za rok  2019,  která  je tvořena

účetníi'ni  výkazy,  zprávou  o výsledku  interního  auditu,  inventarizační  zprávou  a zprávou  nezávislého

auditora  o výsledku  přezkoui'nání  hospodaření  města  Soběslavi  za rok  2019.  Za rok  2019  město  vykazuje

kladný  hospodářský  výsledek  je  ve výši  47.512.189,-Kč.  Kopie  podkladů  k účetní  závěrce  tvoří  další  přílohu

k tomuto  zápisu.

Usnesení:

Finanční  výbor  jednohlasně  doporučuje  Zastupitelstvu  města  Soběslavi  schválit  účetní  závěrku  města

Soběslavi  za rok  2019  v předloženém  znění.

3. Změna  rozpočtu  města  Soběslavi  na rok  2020  -  rozpočtové  opatření  ZM  č. 1/2020

V  bodu  č. 3 projednali  členové  finančního  výboru  návrh  na první  zi'něnu  rozpočtu  zastupitelstva  města

Soběslavi  na rok  2020.  Rozpočtovým  opatřením  ZM  č. 1/2020  se zvyšuje  celkový  objem  předpokládaných

příjmů  města  o 4.407.970,-Kč  a výdajů  o 5.841.104,-Kč.  Z navrženého  rozpočtového  opatření  vzniká

schodek  ve výši  1.433.134,-Kč.  Celkové  očekáváné  příjmy  města  po rozpočtové  změně  budou  ve výši

194.900.608,-Kč  a výdaje  ve výši  201.515.286,-Kč,  plánovaných  schodek  rozpočtu  ve výši  6.6l4.677,-Kč.

V  diskusi  byla  diskutována  otázka  ekonoi'nického  dopadu  nynější  situace  vzniklé  s epidemií  koronaviru.

V  tuto  chvíli  nelze  přesně  vyčíslit  ekonomické  dopady,  vše  jsou  pouze  předběžné  odhady.  Rozpočtu  města

Soběslavi  se ekonomické  dopady  určitě  nevyhnou,  v nynější  době  je  predikováno,  že některé  z daňových

příjmů  měst  a obcí  v ČR budou  nižší  o cca IO - 15 % oproti  očekávanýin  příjmům  před  vznikem  epidemie.

Celkově  byly  tyto  daňové  příjmy  v rozpočtu  města  Soběslavi  na rok  2020  odhadovány  na cca 100.OOO.OOO,-

Kč.  Případný  pokles  by  neměl  ani  při  zachování  a realizaci  plánovaných  investičních  akcí  ohrozit  fungování

města,  jelikož  má  město  finanční  rezervu  na svých  bankovních  účtech.  S touto  otázkou  úzce  souvisí

hospodaření  příspěvkových  organizací  jejichž  je  město  zřizovatelem.  Organizace  zatím  nejsou  schopny

vyčíslit  dopady  na výnosy  a náklady  a tudíž  případné  potřebné  navýšení  příspěvků  od zřizovatele,  jelikož

není  jasno,  či některé  ze zrušených  akcí  budou  moci  být  realizovány  v jiných  pozdějších  termínech,  nebo

jak  se k dopadům  epidemie  na provoz  např.  školských  či sociálně-zdravotních  organizací,  postaví  stát.

Od  pana  Krále  padl  náwh  na doporučení  zřídit  např.  poradní  sbor  starosty  pro  vytvoření  opatření  a kroků

vedoucích  ke zmírnění  ekonomických  dopadů  nejen  na občany  jako  např.  vznikl  v městské  části  Brno-

Líšeň,  kde  byl  poradní  sbor  ustanoven  z řad  zastupitelů,  který  by  zpracovával  přehled  ekonomických

dopadů  v souvislosti  s opatřeními  Vlády  ČR proti  šíření  koronaviru.

Usnesení:

Finanční  výbor  jednohlasně  doporuěuje  Zastupitelstvu  města  Soběslavi  schválit  změnu  rozpočtu

města  -  rozpočtové  opatření  ZM  č. 1/2020  v předloženém  znění.

Finanční  výbor  doporučuje  ustanovit  např.  poradní  sbor  pro  zpracovávání  a zmírnění  ekonomických

dopadů  v souvislosti  s opatřeními  Vlády  ČR proti  šíření  koronaviru.



4. RŮzné

V bodu  Různé  se členové  výboru  vrátili  k projednání  otázky  zveřejňování  finai'ičních  toků  a účetních  dat

města  poinocí  aplikace  CityVizor  -  dle  důvodové  zprávy  předložené  Ing.  P. Králei'n.  Tato  možnost  byla  již

projednávána  na minulém  jednání  FV. V  následnéin  hlasování  pro  provedení  zkoušky  převodu  dat do

dei'noverze CityVizoru  v poměru hlasování 4:1 (proti  Klíma, Kre3čová,  Dančišin, Petrásková, pro Král)
nedoporučili  členové  výboru  zkoušku  převodu  dat  provést.

Usnesení:

Finanční  výbor  nedoporučuje  v poměru  hlasování  4:1 provést  zkoušku  převodu  dat  do demoverze

CityVizoru.

Na  závěr  jednání  infon'noval  předseda  výboru  Ing.  J. Klíma  ostatní  členy  o hospodaření  letního  koupaliště

v Soběslavi,  kde  zmiňoval  zejména  otázku  každoročních  nutných  oprav  bazénové  vany,  které  obnáší  částku

cca 70.000,-Kč  za rok.  Za  tuto  částku  jsou  provedeny  pouze  nejnutnější  opravy.  Náklady  na opravu

bazénové  vany  -  plaveckého  bazénu  by  činila  částku  cca 1,6  mil.  Kč,  náklady  na celkovou  opravu  cca 8 mil

Kč,  popř.  zhotovení  nové  vany  z nerezu  za cca 15 mil.  Kč  bez  DPH.

Příští  jednání  Finančního  výboru  je  plánováno  na 22.6.2020  od 16,00  hodin  v zasedací  místnosti  MěŮ č.p.

59.

Jednání  skončilo:  v 17,30  hodin

Zapsala:  dne 5. 5. 2020

Bc. Zuzana  Schejbalová

Ověřil:  dne 6. 5. 2020

Ing.  Jiří  Klíma


